
Protokoll årsmöte SPF Mora onsdagen den 16 februari 2022 

kl 1400 på Majstångsbacken

§ 1 Mötets öppnande

Vår ordförande Maj-Lis Burtus hälsade alla välkomna och öppnade 
mötet. De två texttolkarna Karin Bennhult och Kicki Åkerström hälsades 
också välkomna, något helt nytt vi provar på detta möte.

§ 2 Parentation

Parentation genomfördes för våra under året avlidna medlemmar.

§ 3 Val av årsmötets ordförande och sekreterare

Till ordförande för mötet utsågs Åke Knutz och till sekreterare Anita 
Holknekt Andersson.

§ 4 Val av två protokolljusterare tillika rösträknare

Till protokolljusterare tillika rösträknare valdes Sven Helgesson och Pers 
Inger Olanås.

§ 5 Fråga om årsmötets stadgeenliga utlysande

Årsmötet ansågs vara utlyst enligt stadgarna.

§ 6 Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes efter att §26 ströks.



§ 7 Behandling av styrelsens årsberättelse

Mötesdeltagarna fick en stund på sig att själva läsa igenom års-
berättelsen.

§ 8 Resultat- och balansräkning

Kassör Börje Elofsson gick igenom resultat- och balansräkningen för 
2021. Berättade också att försäljning av bihotell  och nattvandringar har 
gjort det möjligt att bygga om vårt kök, skaffa nya ytterdörrar m m.

§ 9 Revisorernas berättelse
Revisionsberättelsen lästes upp av kassör Börje Elofsson, då ingen av 
revisorerna var närvarande.

§ 10 Fastställande av resultat- och balansräkning
Beslöts enligt revisorernas förslag.

§ 11 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 2021
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2021.

§ 12 Verksamhetsplan och budget för 2022
Sekreteraren berättade om verksamhetsplanen och kassören redogjorde 
för budgeten år 2022.
Budgeten godkändes av mötesdeltagarna.

§ 13 Fastställande av medlemsavgifter
Medlemsavgiften beslöts vara oförändrad, 305 kr.

§ 14 Kostnadsersättning till styrelsen och funktionärer för 2022
Ingen ersättning till berörda, de får ersättning för de utlägg som görs.

§ 15 Beslut om avgift för medlem som tillkommer under året och för vän-
medlem
Beloppet 125 kr är oförändrat.

§ 16 Motioner
Inga motioner har inkommit.

§ 17 Behandling av förslag från förbundet, distriktet och föreningens 
styrelse
Inga ärenden har inkommit för distrikt eller förbund.



§ 18 Fastställande av antal styrelseledamöter
Valberedningens förslag på sju styrelseledamöter antogs av 
mötesdeltagarna.

§ 19 Val av ordförande för 1 år
Till ordförande valdes Börje Elofsson.

§ 20 Val av styrelseledamöter
Följande styrelseledamot omvaldes på 2 år:
Alf Björkman

Nyval på 2 år av: 
Tommy Ek

Följande styrelseledamöter har 1 år kvar:
Karin Mjöberg
Gösta Helldal
Inger Höglund
Pers Inger Olanås

När det gäller revisorer och övriga medlemmar i kommittéerna så väljs 
dessa på 1 år.

§ 21 Val av revisorer och deras suppleanter
Till ordinarie revisorer valdes Jan Flodén och Torvald Sundholm, 
Sune Borgström och Bengt-Åke Nyström till suppleanter

§ 22 Val av ombud och ersättare till stämma/kongress
Stämman ger styrelsen i uppdrag att utse ombud och ersättare till 
stämma/kongress, 3 personer.

§ 23 Val/nominering av övriga funktionärer, sammankallande i respektive 
kommitté

a Kommunala pensionärsrådet (KPR)
Maj-Lis Burtus och Inger Höglund, 

b Trafikkommitté
Carl Olof Andersson



c Programkommitté
Eivor Andersson

d Fest- och kökskommitté
Ing Britt Karlsson

e Folkhälsokommitté (tidigare Friskvårdskommitté)
Alf Björkman 

f Resekommitté
Stefan Mattsson

g Studiekommitté
Margareta Karlberg

h Representant vid Studieförbundet Vuxenskolan
Margareta Karlberg

i Lotterikommitté
Lars Bysell 

j Hörsel- och synombud
Pers Inger Olanås

k Stugfogdar/Vaktmästare
Åke Andersson

l Medieansvarig/WEBredaktör
Thomas Edoff

§ 24 Val av valberedning
Till valberedning omvaldes: Inga-Lill Brus, Mats Pers och Helena Levin.

§ 25 Uthyrning av våra lokaler
Beslöts att vi ska hyra ut för boende till Vasaloppet 2022.

§ 26 Beslut om datum för årsmöte 2023
Beslöts att årsmötet 2023 hålls onsdagen den 15 februari 2023.

§ 27 Övriga frågor
Mats Pers berättade kort om tillverkningen av bihotell och vilken succé 
det blivit. Vår förening fick också kulturpris av Mora kommun och har 
blivit uppmärksammade i hela landet.

§ 28 Avtackningar
Ordförande Åke Knutz och sekreterare för mötet tackades med 
blommor. Anita Holknekt Andersson tackades också för de gångna åren 
som sekreterare i vår förening.




